授 权 委 托 书
Letter of Authorization
（upišite naziv vaše kompanije）（以下简称“委托人”）就其参加在中国上海举办的 “2022中国国际进口博览会”相关事宜，特委托Development Agency of Serbia（以下简称“受托人”）代表行事。具体委托事项如下：
（Upišite naziv vase kompanije） (hereinafter referred to as “consigner”) hereby authorizes Development Agency of Serbia (hereinafter referred to as “consignee”) to act with respect to matters  regarding consigner's participation in the “China International Import Expo 2022” to be held in Shanghai, China. To be specific, consignee is authorized to:
提供甲方参展展品的详细信息和相关文件；
Provide detailed information and relevant documents of consigner’s exhibits;
签订中国国际进口博览会《参展合同》、《补充合同》、《招展服务合同》、《参展单位名录》、《承诺函》、《确认函》、《授权委托书》以及其他相关的法律文件；
Sign the Exhibition Participation Contract, Supplementary Contract  Exhibition Service Contract ,List of Exhibitors, Letter of Confirmation, Letter of Commitment, Letter of Authorization and other related legal documents;
对于受托方在其权限范围及代理期限内提供委托方参展展品的详细信息和相关文件的行为以及签署的一切有关法律文件，委托方均予接受和认可。
Consigner accepts and recognizes consignee's provision of detailed information and the documents executed by consigner, consigner also acknowledges，assumes corresponding legal consequences arising from or in connection with the above-mentioned activities conducted by consignee on consigner’s behalf .
转委托权：受托人无/有转委托权。
Sub-delegation authority: Consignee does not have sub-authorization.
有效期限：2022年  月  日起至2022年12月31日止。
[bookmark: _GoBack]This Letter of Authorization is valid from   May 1st, 2022 to December 31, 2022.
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